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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 29 august 2018, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
       La orele 12,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri judeţeni sunt prezenţi 33, absentând motivat doamna vicepreședinte 
Brătulescu Simona Mihaela și domnul consilier judeţean Postelnicescu Marius 
Dorel, deci şedinţa este statutară.  
      La şedinţă a participat de drept dl Voica Ionel, secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director executiv Direcţia Juridică 
Administraţie Publică Locală, dl Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, 
dl  Ivaşcu Sorin, director executiv Direcţia Strategii Sinteze Proiecte cu Finanţare 
Internaţională, dna Gheorghiță Adela, reprezentant Direcţia Amenajarea Teritoriului 
şi Urbanism, dna Rădulescu Eliza, şef Serviciu Resurse Umane, ,dl Sănduloiu Ion, 
director Serviciul Public Salvamont Argeş, dna Minca Ana Maria, şef Serviciu 
Asistenţă Medicală – Direcția Asistență Medicală și Protecție Socială, dl Voicu 
Constantin, manager Spitalul de Recuperare Brădet, dna Negoşanu Araxy, manager 
interimar Centrul Cultural Judeţean Argeş, dl Cotescu Cristian-Florin, director 
interimar DGEP Arges, dl Macovei Adrian, director general Direcţia Generală de 
Asistenţă Socială şi  Protecţia Copilului Argeş, dna Ciocănău Niculina, consilier 
Preşedinte, dl Nedelescu Constantin, consilier Președinte. 
 

     Înainte de citirea ordinii de zi au anunţat că nu vor  participa la vot şi se vor 
abţine ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii 
următorii consilieri judeţeni: 
domnul consilier judeţean Enache Valentin Viorel la punctul nr. 3 de pe ordinea de 
zi - Hotărârea nr. 210 ; 
domnul consilier judeţean Mărășoiu Dorin la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 211; 
domnul consilier judeţean Iliescu Gheorghe la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 213; 
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Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Bună ziua. Putem începe? Este ora 12.00. 
Avem cvorum, mulțumesc pentru participare la ședința ordinară de astăzi. Ați luat 
la cunoștință de ordinea de zi, sunt 17 puncte amplu dezbătute în comisii, ne 
bucurăm foarte mult  că sunt dezbătute, să nu greșim, să facem retușuri. Vă rog 
frumos! 

Dl consilier  judeţean Miuțescu Adrian - Domnule Președinte, am o rugăminte, aș 
vrea să trecem pe ordinea de zi lămurirea unui punct care se numește cam așa: 
Chemarea în judecată a unor consilieri județeni pentru cazul Badea și aș vrea ca să 
o lămurim să nu mai discutăm prin alte părți, prin comisii, să le lămurim aici și să o 
punem pe un drum corect. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Vreți să o lămurim sub aspect procedural? 

Dl consilier  judeţean Miuțescu Adrian –Procedural și colegial ca să zic așa. 
Colegial, pentru că până la urmă darea în judecată sau chemarea în judecată a unor 
consilieri județeni este o problemă colegială în afară de altele. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Corect. Ce vă propun: după ședință, după 
dezbatere, să rămâneți pe loc cei interesați, cei care doresc, pentru că nu toți 
consilierii sunt chemați cu citație să spun așa, nu toți de aici din consiliul județean. 
Departamentul Juridic este? Alisa? 

Dna director Ciobanu Alisa – Da. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Ești aici, rugăminte, după ședință stăm de 
vorbă fără niciun fel de problemă. E bine? 

Dl consilier  judeţean Miuțescu Adrian -  Sau să o trecem la Diverse dacă o 
considerați ca o discuție. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Putem să o trecem la Diverse, dacă vreți o 
discuție pe fond în ședința următoare, nu este niciun fel de problemă. 

Dl consilier  judeţean Miuțescu Adrian – Mă gândesc să nu fie prea târziu că unele 
proceduri care trebuie făcute.. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Total de acord cu dumneavoastră. 
Procedural, cu primul termen, asta vă rugam cei interesați să rămâneți cu 
Departamentul Juridic pentru eventuale nelămuriri. 
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Dl consilier  judeţean Miuțescu Adrian – Haideți să o discutăm la Diverse că nu e 
mare. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu cred că e oportun, pentru că automat vor 
fi discuții de fond, dacă vreți să fie pe ordinea de zi, cap-coadă, început-sfârșit, 
toată situația, eu cred că trebuie la Diverse la o altă ședință să o abordăm, să ne 
facem temele. Domnul Bulf, sunteți la rând. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Domnule Președinte, după câte am 
înțeles eu din chemarea în judecată, este vorba de Consiliul Județean Argeș și 
Președintele Consiliului Județean Argeș. Deci pe mine mă cheamă în judecată atât 
Consiliul Județean Argeș cât și Președintele. De acord cu Președintele, dar pentru 
că mă cheamă Consiliul Județean Argeș în judecată, este nevoie de o hotărâre a 
consiliului județean. Arătați-mi acea hotărâre acum. Deci dumneavoastră vă 
substituiți încă o dată consiliului județean? Aveți dreptul ca Președinte să mă 
chemați în judecată, nu e o problemă. Dar cum își permite cineva să se substituie 
Consiliului Județean Argeș unde nu s-a luat o asemenea hotărâre de a fi chemați 13 
consilieri județeni în judecată. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu - Ați terminat? Mulțumesc. Poftiți! 

Dl consilier județean Nae Eugen – Domnule Președinte, stimați colegi, suntem 
îndreptățiți să  formulăm o plângere penală pentru abuz, este un abuz ce ați făcut 
dumneavoastră, prin semnătura dumneavoastră. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Alt coleg mai dorește să ia cuvântul? 
Doamna director, aveți cuvântul, vă rog! 

Dna director Ciobanu Alisa – Cu privire la cererea de chemare în judecată 
formulată de consiliul județean există o cerere formulată în justiție, iar potrivit 
Legii 215/2001, în justiție, consiliul județean este reprezentat potrivit legii de 
Președinte, deci nu este nevoie de un mandat, cum este în cazul primăriilor când au 
nevoie de o hotărâre de consiliu local întrucât acolo există  un președinte de ședință 
care conduce ședințele consiliului local. Aici de fiecare dată ședințele sunt conduse 
de domnul Președinte și așa cum v-am spus, Legea 215/2001 spune clar că în 
justiție consiliul județean este reprezentat de Președinte. Astfel domnul Președinte 
poate să semneze în numele consiliului județean orice cerere adresată instanței de 
judecată. Cu privire la cererile formulate în penal, este dreptul fiecărei persoane să 
formuleze orice cerere pe care o consideră întemeiată, însă pentru a fi                   
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un abuz trebuia să existe o încălcare a legii. Așa cum v-am spus, ea este o cerere 
formulată în justiție care va fi analizată de către instanța de judecată, iar noi ca și 
instituție avem dreptul să ne apărăm prin orice  mijloace procedurale. Iar restul 
discuțiilor tehnice cu privire  la punctul de vedere pe care trebuie să-l formulați în 
instanță. În cazul acestui dosar puteți discuta pe larg după ședință. 

Dl consilier  judeţean Miuțescu Adrian – Domnule Președinte, haideți să o trecem 
la Diverse, propunerea mea că blocăm ședința și sunt puncte importante. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Nimeni nu dorește să blocheze, dar eu, 
repet, vă invit la următoarea chestiune, partea procedurală tinând cont de aceste 
citații, le putem face după ordinea de zi, dacă se dorește o discuție pe fond a 
situației, atunci o băgăm la Diverse în următoarea ședință. 

Dl consilier județean  Bulf Cornel Cătălin  – Noi dorim astăzi ca până data viitoare 
o să fim chemați la Sibiu, iar problema care se pune domnule Președinte este, cum 
să vă spun, mi-ați dat aici un punct de vedere cu care să mă apar, în care spuneți că 
nu am participat la acea ședință, deci dumneavoastră știați că n –am participat la 
acea ședință dar formulați numai așa ca să ajung eu la Sibiu împreună cu ceilalți 22 
de colegi ai dumneavoastră, să depun mărturie sau ce ? 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, asta este o problemă 
care vă privește. 

Dl consilier județean  Bulf Cornel Cătălin  – Adică vă bateți joc de noi ceilalți că 
nu suntem de acord cu dumneavoastră, nu? 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu nu-mi bat joc, nu mi-am bătut! 

Dl consilier județean  Bulf Cornel Cătălin  – Este bătaie de joc pe față. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Este o chestiune procedurală, nu este niciun 
fel de problemă, cu atât mai mult cu cât termenul înțeleg că nu este fixat. Deci nu 
este o urgență ca în termenul de nu știu cât, nu mai prindem o ședința de consiliu 
județean. Cu certitudine vom prinde. Poftiți! 

Dl consilier județean Nae Eugen – Și încă o problemă, domnule Președinte, stimați 
colegi, noi am fost citați la adresa consiliului județean, nominal, și am constat cu 
stupoare că ni s–a violat corespondența, domnule Președinte, suntem aleși județeni. 
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Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Doamnă director. 

Dna director Ciobanu Alisa – Instanța a transmis plicurile la sediul consiliului 
județean așa cum s-a solicitat să se comunice actele de procedură, iar orice plic 
care este adresat consiliului județean se deschide în registratură și primește un 
număr de înregistrare. 

Dl consilier județean Nae Eugen – Stimată doamnă, sunt citat în nume personal pe 
acest plic, consiliul județean cu nume personal, Nae Eugen sau colegul meu 
Miuțescu Adrian. 

Dna director Ciobanu Alisa  -  Adresa este trasmisă la sediul Consiliului Județean 
Argeș în calitate de consilier județean ca și persoană publică. 

Dl consilier județean Nae Eugen – Dar era un plic destinat nouă, mie în speță, 
domnului președinte Miuțescu. 

Dna director Ciobanu Alisa – În calitate de consilier județean și ați primit număr de 
înregistrare de la registratură.  

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu - Din partea consiliului județean. 

Dl consilier  judeţean Miuțescu Adrian – Stimată doamnă, domnule Președinte, 
permiteți-mi să vă aduc plicul să vedeți. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu –Eu vă cred, puteți să luați loc acolo că nu e o 
problemă asta, că vă cred pe cuvânt. 

Dna director Ciobanu Alisa – Așa prevede procedura. 

Dl consilier județean Nae Eugen – Eu consider că este un abuz foarte grav.  

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă cereți drepturile crezând că este un abuz, 
vă căutați exact temeiul legal. Vă propun spre aprobare ordinea de zi pe care am 
propus-o. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? 3 
abțineri. 

Dl consilier județean  Bulf Cornel Cătălin  – Nu, nu, 3 împotrivă. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – 3 împotrivă. 

Ordinea de zi a fost aprobată cu 3 voturi împotrivă. 



 6

- I  - 
 

Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 26.07.2018.   - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

 

- II – 
 
Trecându-se la punctul  II  al ordinii de zi Procesul - verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 09.08.2018  - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? 
Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 
cineva? Este cineva împotrivă?  
Dl consilier județean  Bulf Cornel Cătălin – Mă abțin eu, că nu am fost 
prezent, nu știu ce s-a întâmplat. 
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Deci să înțeleg că votați împotrivă. 
Dl consilier județean  Bulf Cornel Cătălin – Nu, o abținere. 

     Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – O abținere. 
     Dl consilier județean Nae Eugen – Două abțineri. Și eu am lipsit. 
     Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Două abțineri. Trei. 

          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat cu 3 abțineri.       
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                                              - III - 
 
Trecându-se la punctul  III  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea acordării de sprijin financiar prin Programul „PRO Social”. - Dl  
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?      
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (domnul consilier judeţean 
Enache Valentin Viorel ). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 210. 
 

-   IV - 
 

Trecându-se la punctul  IV  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții al Spitalului de Pneumoftiziologie Leordeni.  - Dl  
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?    
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (domnul consilier judeţean 
Mărășoiu Dorin ).  

           S-a adoptat Hotărârea nr. 211. 
 
 

-  V - 
 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea organigramei și a statului de funcții ale Spitalului de Recuperare 
Brădet.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu.      
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 212. 
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                                                        -  VI - 
 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții al Muzeului Județean Argeș  - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (domnul consilier judeţean 
Iliescu Gheorghe ). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 213. 
 
 
                                                        -  VII - 
 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
modificarea componenței Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 214. 

 

                                                        -  VIII - 
 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea eliberării licenţelor de traseu şi a caietelor de sarcini aferente, pentru 
servicii de transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale pe 
trasee județene. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 215. 
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-  IX - 
 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
completarea inventarului bunurilor care aparţin domeniului public al Judeţului 
Argeş. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 216. 
 

-  X - 
 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
solicitarea transmiterii unor imobile din domeniul public al Comunei Cotmeana în 
domeniul public al Judeţului Argeş.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 217. 
 

-  XI - 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind darea 
în administrare U.A.T- Curtea de Argeș a unor sectoare de drum din DJ 703H și DJ 
704H aflate în domeniul public al Județului Argeș.  -  Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

      
Din start vă informez, conform legislației în vigoare drumurile județene care 

traversează intraurban, cum este și cazul de față, intră în competența orașului, 
municipiului care este pe UAT-ul respectiv. Este o diferență mare între DJ-uri și 
DN-uri. DN-urile nu beneficiază de această prevedere legală. Faptul că noi 
astăzi vă supunem spre aprobare acest proiect, este legat numai și numai de 
tardivitatea cu care a ieșit din cadastru. Înainte de a lua o hotărâre, trebuie să ai 
și cadastrarea domeniului. Sunt informat, este pe proiecția bugetară și a Regiei 
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de Drumuri, ce este de competența noastră, noi, până la sfârșitul anului când se 
poate lucra, se va executa pe acest DJ, mai mult decât atât amiabil sunt informat 
că și consiliul local al Municipiului Curtea de Argeș a luat în serios situația și 
domniile lor au prevederea ca până la sfârșitul anului pe celebrul tronson 
Noapteș, așa este cunoscut, să fie finalizat până la sfârșitul anului. Vă rog! 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Domnule Președinte, noi vom vota 
acest proiect de hotărâre pentru că e normal și cerem urgentarea oricăror lucrări 
pe drumurile județene însă atrag atenția asupra faptului că ieri în ședința 
consiliului local la Curtea de Argeș au aprobat modernizarea sau asfaltarea 
acestui drum deși ei nu-l aveau în administrare deci din punct de vedere 
procedural în ședința de consiliu respectivă s-a produs o eroare. Ori făceau o 
ședință extraordinară astăzi sau mâine și treceau efectiv această hotărâre prin 
consiliu, ori dacă nu, trebuie atras atenția acolo cine ține legătura cu ei să 
corecteze și să nu se întâmple din motivul ăsta să ne trezim că ei nu o să-și facă 
treaba. Părticica aia dacă ea nu este făcută, o să facem drumul județean până 
acolo iar restul o să rămână numai gropi cum e în halul care e, plus că atrag 
atenția că pe acolo e o instituție extrem de importantă, este vorba de un drum cu 
Rezervele Statului care, consider eu că e un drum județean important cu această 
conexiune, cu atât mai importantă. Am ținut să trag atenția asupra acestor 
lucruri și completări iar noi vom vota pentru. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulțumesc. Este foarte importantă 
precizarea, vom atenționa și noi consiliul local că abia astăzi noi am inițiat și 
putem vota acest proiect, să fie atenți vis-a –vis de oportunitatile legale care se 
impun. Cine este pentru?   Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

     Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 218. 
 

-  XII – 

 

Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea valorificării masei lemnoase pe picior din zona de siguranță a drumului 
județean DJ 678G Răduțești – Ciomăgești. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 
spus: 
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Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 219. 
 
 
 

-  XIII - 
 

Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea valorificării masei lemnoase pe picior din zona de siguranță a drumului 
județean DJ 703B Morărești – Uda.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

     Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare.Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

     Proiectul de hotărâre a fost aprobat  în unanimitate. 
            S-a adoptat Hotărârea nr. 220. 
 

-  XIV - 
 

Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
declanșarea procedurii de selecție a membrilor Consiliului de Administrație al 
Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A., pentru mandatul 2019-2023.   - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
 Din capul locului doresc să vă informez că noi avem în situația de față în 

evidența consiliului județean, a aparatului tehnic două expertize, dacă am înțeles 
eu bine, formulate de doi experți. Și știu că într-o comisie cel puțin, așa am fost 
informat, s-a pus în discuție dacă această comisie trebuie să prevadă și un 
expert. Noi vă recomandăm și acesta este proiectul, să votăm această comisie 
așa cum v-am propus-o pentru că noi în arhivă avem două recente expertize. 
Dacă noi am mai lua un expert în comisie și am solicita o nouă expertiză, ar 
însemna și bani foarte mulți și ar însemna și timp. 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Domnule Președinte, dacă îmi dați voie. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog. 
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Dl consilier județean Tudor Mihail – Este vorba de faptul că legea ne permite, 
ca autoritate contractantă, ca procesul de selectțe să fie facut de un expert 
independent, fie persoană fizică, fie persoană juridică. Aici nu e vorba că-n 
comisia respectivă să fie un expert pentru că altfel cum spuneți dumneavoastră 
comisia trebuie făcută din experți, persoane care au de-a face cu domeniul de 
resurse umane. Legea ne dă dreptul să hotărâm ca această selecție să fie făcută 
de un expert independent, persoană juridică, sau persoana fizică. Ca să lămuresc 
un aspect care s-a pus în discuție în comisie, este obligatoriu, s-a spus, domne 
nu se poate face decât pentru cei care depășesc o anumită cifră de afaceri. Nu, 
este adevărat, este obligatorie atunci când regia sau societatea depășește 7 
milioane de euro sau 50 de angajați dar asta nu înseamnă că noi dacă nu avem 
aceste condiții, nu putem hotărî ca să facem acest proces de selecție cu un 
expert independent. Având în vedere importanța societății, eu cred că 
profesionalizarea conducerii acestei societăți este foarte importantă, de aceea eu 
vă propun ca această selecție să fie făcută, să modificăm acel articol, selecția să 
fie făcută de un expert independent, persoană juridică. Vă mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Și eu vă mulțumesc. Este o propunere , 
vedem dacă o luăm în calcul. Doamna director executiv, juridicul! 

Dna director Ciobanu Alisa – Articolele Ordonanței se interpretează unele prin 
altele și nu separat. În situația Regiei Autonome de Drumuri pot fi două situații: 
ca această selecție să fie făcută de către o comisie sau de o comisie asistată de 
un expert. Cealaltă situație doar cu expert, v-am spus, nu se regăsește în cazul 
Regiei Autonome de Drumuri, nu se pot interpreta articolele luate separat, ele se 
interpretează unele prin altele. 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Deci nu este adevărat, le luăm și le citim, 
este un articol, articolul 29 alin. 4 care spune foarte clar ce putem face și spune 
la alin. 5 că este obligatorie în cazul de, dar asta nu înseamnă că mie îmi 
interzice, dacă nu îndeplinesc acele condiții care sunt obligatorii să… asta este 
interpretarea. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Am înțeles, este o propunere de-a 
dumneavoastră, expertul pe partea cealaltă costă bani. Doamna director, mai 
aveți un punct de vedere? Mulțumesc. Alte întrebări? Alte opinii? Dacă nu, vi-l 
supun spre aprobare. Cine este pentru? Se abține cineva? Împotrivă? Unul. 
Mulțumesc. A trecut. 
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 Proiectul de hotărâre a fost aprobat  cu 7 abțineri ( domnii consilieri județeni 
Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Jinga Valerian, Miuțescu Gheorghe 
Adrian, Nae Eugen, Tică Manuel, Vasilescu Victor Gabriel ) și 1 vot 
împotrivă   ( dl consilier județean Tudor Mihail ) .  

    S-a adoptat Hotărârea nr. 221. 
 
                                                        -  XV - 
 

Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului Local de Implicare a Publicului în elaborarea sau 
revizuirea planurilor de amenajare a teritoriului aflate în competența de aprobare a 
Consiliului Județean Argeș. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
         Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 222. 
 

                                                        -  XVI - 
 

Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2018.  - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecții? Comentarii? Vă rog! 

Dl consilier județean Alecsei Gheorghe – Domnule Președinte, am observat o 
anumita alocare de fonduri pentru câteva instituții de cultură, bani repartizați de 
Ministerul Culturii și eu fac parte din consiliul de administrație de la Vila 
Florica. Centrul de Cultură Brătianu are multe probleme acolo, dumnevoastră 
cred că le cunoasteți mai bine. Și eu le cunosc destul de bine și mi-ar fi făcut 
plăcere să văd acolo și o sumă de bani repartizată Centrului de Cultura Brătianu 
pentru că am observat că ne folosim tot timpul de Brătianu, Centrul de Culturp 
Brătianu, facem acolo tot felul de întâlniri, și statuile acelea trebuie renovate, 
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plouă în vilă și multe altele. Deci dacă se poate să vă gândiți, să analizați , 
posibilitatea unei alocări de fonduri. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Ați terminat? 

Dl consilier județean Alecsei Gheorghe – Da. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Va mulțumesc. Vă dau răspunsul.Sunt 
două aspecte. Primul, ,mi-ar fi plăcut și mie să am ca propunere din partea 
conducerii executive sau a consiliului de admnistrație proiecte legate de 
Centenar. N–am avut niciunul. Județul Argeș a propus Ministerului Culturii așa 
cum bine știți și am hotărât 11 proiecte din care s-au validat 2. Numărul 3. La 
Vila Florica s-au făcut multe evenimente legate de Centenar, deși nu pe banii 
Ministerului Culturii sau sume naționale alocate. Numărul 4. Vă reamintesc, 
consiliul județean este în comodat, noi gestionăm prin comodat Vila Florica. 
Suntem în stadiu avansat pe două componente la momentul la care vorbim pe 
inițierea unui proiect de Hotărâre de Guvern care este apanajul exclusiv al 
Ministerului Culturii ca prin Hotărâre de Guvern să ne dea noua spre 
administrare, de ce administrare, intuiți de ce ca să putem să facem și reparații 
capitale, să putem să facem și o expertiză acolo, da, și suntem pe varianta doi 
dar în același timp pe ultima sută cu proiect legat de donația care a fost făcută 
anul trecut atunci când proprietar a devenit statul prin Ministerul Culturii legat 
de aproximativ 24 de mii de euro, să nu greșesc suma, care are destinație 
exclusivă acoperișul și acest lucru merge prin reparații curente. Spre informarea 
dumneavoastră am dialogat cel puțin de două ori pe săptămână cu Ministerul 
Culturii, ținem foarte strâns și ne pasă foarte foarte mult de Centrul de Cultură 
Brătianu, respectiv de Vila Florica. Alte întrebări? Vă rog.  

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – O completare voiam. Cred că Centrul 
Cultural Brătianu este singurul care ar fi avut și are o legătură importantă cu 
evenimentul Centenar, cu Marea Unire și așa mai departe. Faptul că Ministerul 
Culturii a aprobat din cele 12 proiecte care am înțeles că au fost depuse numai 2 
dar niciunul pentru Centrul Cultural Brătianu. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Nu a fost nicio propunere domnule 
consilier, stați puțin, sunt două noțiuni, eu, minister, cum aș numi Ministerul 
Culturii ca să aprob tu trebuie sa-mi propui ceva. Deci conducerea executivă și 
consiliul de administratie nu a propus nimic. 
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Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Sunt de acord. Dacă dumneavoastră și 
ați spus că avem un contract de comodat cu ei, ei ca minister știind că suntem în 
Anul Centenarului știau că au aceasta vilă, că au luat în proprietate la Argeș, n-
au organizat nimic, n-au făcut nimic, ei ce fac acolo la Ministerul ăsta al 
Culturii ? Pun și eu întrebarea asta chiar dacă n-a fost un proiect de al meu, nu 
puteau să aloce fonduri pe  un proiect de la Ministerul Culturii ? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier mă faceți evident să 
râd și mă bucur că puneți această întrebare. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Dacă vă fac să râdeți e foarte bine. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Dar  mă apucă râsu-plânsu. Dar pentru că 
noi ne aducem aminte și cât de mult ne pasă atunci când suntem în opoziție de 
un obiect de muzeu. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Ne-am adus aminte tot timpul, 
domnule Președinte, știți foarte bine cât am insistat noi pentru cumpărare, 
pentru tot. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Știu, știu, una e dorința alta e puterința. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Acum dumneavoastră sunteți la 
butoane ce să facem. Dacă eram noi, am fi luat de mult Vila Florica. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Vai de mine, ați fost la momentul dat. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Păi da, dar nu era în prorietate atunci. 
Nu puteam să o cumpărăm  pentru că era la proprietar. Așa că nu insistați. 

Dl vicepreședinte Mînzînă Ion – Trebuia să vorbiți cu domnul acela important 
de acolo care a atacat la Curtea Constituțională achiziționarea Vilei Florica la 
propunerea tuturor parlamentarilor din România. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Domnule vicepreședinte, domnul 
Președinte nu are nevoie de sprijin, de susținători. 

Dl vicepreședinte Mînzînă Ion – Asta e cea mai mare bătaie de joc. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Am înțeles. 
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Dl vicepreședinte Mînzînă Ion - Dacă discutăm de bătăi de joc, cea mai mare 
bătaie de joc la nivel național, asta ar trebui să discutați. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Care? Ministerul Culturii care  în Anul 
Centenarului nu a făcut absolut nimic. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu –Alte întrebări? Dacă nu, vi-l supun spre 
aprobare. Cine este pentru ? Mulțumesc. 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 223. 
 

                                                        -  XVII – 

 

Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi – Diverse. 
 

                                                        -  XVII –I -  
 

Trecându-se la punctul XVII - I al ordinii de zi – Informare privind 
activitatea Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș pe semestrul I 2018 - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Domnul director general? Cine o prezintă ? Vă rog. 

Dna director Ciobanu Alisa – Sunt două rapoarte ale comisiei, în primul rând 
activitatea Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș pe primul semestru din 
anul 2018, au fost 26 de ședințe fiind emise un număr de 1047 de certificate de 
încadrare în grad de handicap. Al doilea raport privește copiii părăsiți din 
unitățile sanitare de pe raza județului Argeș pe semestrul 1 al anului 2018 7 
copii au avut părinții cu domiciliul în județul Argeș și au fost dați în plasament 
la asistenți maternali profesioniști din cadrul DGASPC Argeș și un copil cu 
domiciliul părinților în alt județ respectiv Vâlcea care a fost dat în plasament la 
un asistent maternal profesionist din cadrul DGASPC Vâlcea.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulțumesc. Astăzi după-amiază la ora 17 
are loc ziua comunei Bogați iar duminică sunt 3 localități, este vorba de Coșești, 
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pe la ora 11:00 sper să nu greșesc, după-amiază la ora 15:00 la Miroși și spre 
seară la ora 18:00 la Bughea de Jos. Vă doresc o zi bună în continuare.  

Dl consilier județean Miuțescu Adrian   - Întrebare, vă rog, pentru doamna, mi-
ați dat aici un material la semnat. Pentru ce este ? 

Dna director Ciobanu Alisa – Ca urmare a solicitărilor formulate în comisie 
aseară, așa cum s-a solicitat. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Pentru ce sunt ?  Să fac ce cu ele, că 
mi-ați dat să le semnez. 

Dna director Ciobanu Alisa – Este un punct de vedere. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Formulat de dumneavoastră ca să-l 
semnez  eu? 

Dna director Ciobanu Alisa – Formulat de dumneavoastra și tehnoredactat de 
noi la solicitarea colegilor dumneavoastră. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Eu înțeleg din acest material că este de 
fapt o corectură pentru o greșeală pe care ați făcut-o, că eu, care nu am fost la 
ședința respectivă cu cazul Badea, m-ați chemat totuși în judecată în mod 
eronat, asta este? Și dacă e așa, vă mulțumesc. 

Dna director Ciobanu Alisa -  Este o solicitare de tehnoredactare a unor acte 
făcută de colegii dumneavoastră în comisie. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Vă mulțumesc. O după-amiază plăcută. 

         Şedinta s-a încheiat la ora 12.45. 
 
 Dl consilier județean Dumitrache Radu a intrat în sală înainte de a se supune la 

vot punctul 16 de pe ordinea de zi.   
 

 
P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 
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